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Motion till Kommunfullmäktige Ånge Kommun

Analys av avloppsvatten gällande droganvändning

 

Det har blivit tämligen vanligt att kommuner gör regelbundna droganalyser av
avloppsvattnet, för att den vägen få en översiktlig bild av droganvändningen i kommunen.
Ofta görs uttalanden om hur läget är baserat på ”en känsla man har”.

Förutom de personer i kommunen som redan har ett känt missbruk, finns ingen bild av
hur det ser ut.

Som ett komplement till andra metoder kan därför droganalyser av avloppsvatten vara ett
sätt att få en bild av situationen. 

Det traditionella tillvägagångssättet brukar vara att miljöenheten/tekniska kontoret utför
insamlande av prover, som sedan skickas för analys. Det finns möjlighet att skicka in
prover från samtliga reningsverk för att få en lokal bild.

Landskrona kommun har valt att förlägga provtagningen till fyra olika tillfällen, som
sammanfaller med olika events i kommunen. Samt ett provtillfälle på en slumpvis vald
vardag, för att få ett ”normvärde”.

 

I Ånge kommun borde särskilda analyser göras vid olika events, till exempel: Träslaget,
Hemvändardag, Ljungarocken.

På grundval av detta föreslår jag att:

Kommunfullmäktige bifaller motionen. Samt ger i uppdrag till Tekniska kontoret och
Miljökontoret att bygga upp rutiner för provtagning och genomföra dessa så snart det är
möjligt.
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